
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

21 April 2025 kl 10.00 hos Gunnar 

 

 

Närvarande: Tobias Brask, Caroline Prabert, Karin Wennström, Gunnar 

Ericsson, Gustaf Lindskog, Kjell Frunck, Lena Elisson, Martin Widin 

Förhinder: Ann-Louise Abbestam 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande – Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 1 Oktober 2024 godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsperson – Till justerare utsågs Gunnar Ericsson att 
jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Tångbryggan – Vi konstaterade alla att kommunen jobbat mycket med 

renovering av bryggan, och området kring den vilket är mycket glädjande. 
Den inre stenpiren är borttagen och den nya inre delen släpper numera 

också genom vatten, vilket kan betyda att sanden fördelas bättre på de 
båda sidorna. Vi får se vad naturen gör åt det. Tobias sa att kommunen 

brukar forsla sand från Båstads stora strand till vår strand, då de får för 
mycket sant där (pga piren i hamnen). Detta görs inför varje sommar. 

 
Ett träd som ersätter pilen vid början av bryggan kommer 

återplanteras. Kommunen har talat om olika sorter som tål att växa nära 

saltvatten, bla oxel. Vi tycker inte det är den bästa sorten för att tex 
skugga barnvagnar, så Tobias kommer tipsa kommunen om bättre val, 

bla pil som är snabbväxande och skuggar bra.  
 

Tre stegar skall snart sättas upp varav en skall vara vinterbeständig.  
 

Krabbrevet som man först kan tro har försvunnit finns vid den bredare 
mittdelen, där det lagts i sten där krabborna kan trivas.  

 
Den långa raden av stenar som lagts utmed den första delen av 

bryggan borde haft en trapp i mitten. Det var tydligen tänkt, men 
kommunen missade det. Förhoppningsvis byggs en sådan till nästa år. 



Som det ser ut idag får man gå runt. 

 
Vindskyddet som vi vinterförvarat i omklädningsrummen, kommer 

Gunnar och Tobias att montera när vädret tillåter. 
 

Termometern kommer Tobias också att sätta upp igen. 
 

Skylten för information från föreningen Malenbo är borttagen, men vi får 
lov att tillverka en ny och sätta upp när kommunen är färdiga med allt 

arbete kring bryggan. Caroline kontaktar snickaren som tillverkade den 
vid boulebanan och beställer en likadan, men ev lite bredare.  

 

6. Bokskåpet kommer snart återfyllas av Abbe, när vädret tillåter.  
 

7. Hjärtstartaren kommer också att hämtas hos Knut Jöns bageri av Abbe 
och återinstalleras vid omklädningsrummen.  

 
8. Boulebanan – 3 av våra låneklot försvann i slutet av förra sommaren. 

Tobias köper nya och så hoppas vi att de inte också får fötter. Tobias 
ställer också tillbaka krattan och bänken som också vinterförvarats.  

 
9. Bänkar – Vi diskuterade bänkar generellt, och kom överens om att se hur 

många bänkar kommunen sätter ut när de är klara kring bryggan. Vi tror 
det kommer fler turister till bryggan nu, så vi diskuterade om ytterligare 

en grillplats kan behövas etc.  
 

10. Invigning av Tångbryggan – Vi beslutade arrangera en ny grilldag för 

medlemmarna, och då passa på att inviga den nyrenoverade 
Tångbryggan, samt även städa stranden. Datum, lördag 31 maj kl 10-

13. Gunnar sköter grillningen och Karin och Caroline inhandlar korv 
mm. 

 
11. Översvämningsfrågan – Kommunan har åtgärdat en hel del, men har 

inte informerat mycket om det. Tobias tar kontakt med dem och ber dem 
redogöra för vad som är gjort och vad som kommer göras, så att vi kan 

informera våra medlemmar.  
Endel information har dock skrivits i HD: https://www.hd.se/2025-03-

14/sa-ska-bastad-skyddas-vid-nasta-skyfall/  
och i Bjäre Nu den 19 juni 2024, https://bjarenu.se/bjare/saa-vill-

bjarepartiet-stoppa-nya-oversvamningar/6285  
och den 7 okt 2024: https://bjarenu.se/bjare/saa-vill-kommunen-skydda-

bjare-fraan-nya-oversvamningar/6701  

 
12. Nyhetsbrev – Tobias skriver ihop ett nyhetsbrev där han informerar om 

renoveringen av bryggan, tar upp översvämningsfrågan och bjuder in till 
grilldagen. 

 
13. Strandängarna – Kommunen har gjort ett stort arbete med röjning av 

strandängarna från Malenbadet ända till Brunnsparken. Man har även 
skrapat norra kanten av strandpromenaden, så att vatten skall rinna av åt 

det hållet. Samtidigt har stenbumlingarna kommit fram från det höga 
gräset och man har gjort avsatser för de bänkar som stått utmed 
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promenaden. Vissa bänkar är även nya. Ser prydligt ut.  

 
14. Busskur vid Kungsbergsvägens hållplats – Abbe har meddelat att hon 

fått avslag på detta förslag med förklaringen att det är för lite plats för en 
kur vid den hållplatsen.  

 
15. Stationshuset – Vi har ännu inte sett att något ”Båstad” kommit upp på 

stationshuset. Kjell fortsätter fråga kommunen när det kommer en skylt. 
 

16. Banvallen – Kjell fortsätter driva detta. Han skall bla tala med Johan 
Mårtensson, skogsförvaltare på kommunen, som gör planer före större 

arbeten och behöver sedan få planerna godkända av kommunen.  

 
17. Paviljongen Malens Havsbad – Från föregående protokoll: Abbe tog på 

årsmötet upp idén om att sätta upp bilder i paviljongen, från hur Malens 
havsbad en gång såg ut. Kommunen har godkänt idén och Abbe har även 

träffat Gert-Håkan Eriksson, från föreningen Gamla Båstad, och bollat 
idéer. Vi pausar detta till nästa möte som Abbe är närvarande.  

 
18. Eluttag för billaddning vid Malens torg - Abbe har informerat oss om 

att kommunen inte kommer sätta upp egna laddstolpar utan har öppnat 
upp för externa aktörer där Malens torg finns med. 

 
19. Övergångsställe vid Floravägen – Från föregående protokoll: Caroline 

har sänt in ett medborgarförslag om att återskapa övergångsstället vid 
Floravägen, då mängder av personer fortfarande passerar den vägen, från 

Drivans område på väg ned till havet, numera utan övergångsställe. Blir 

både säkrare och kan ge mer chans för bilar från sidovägarna att köra ut, 
om det återskapas. Caroline fick svaret att Köpmansgatan ägs av 

Trafikverket, och ombads kontakt dem istället. Caroline kommer nu att 
göra det. 

 
20. Övriga frågor – Tobias meddelade att det tyvärr förekommit 

knarkhandel på parkeringen vid Malenbadet. Tobias hör med kommunen 
vad som görs åt det.  

 
21. Nästa möte – Tisdag 10 juni, kl 17.30 via Zoom. Caroline, sänder ut 

länk och dagordning när det närmar sig.  
 

22. Avslutning – Ordföranden tackade alla, och tackade för kaffe och goda 
kakor, samt förklarade mötet avslutat. 

 

Båstad, den 21 April 2025 

Vid protokollet:   ____________________________ 

   Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Gunnar Ericsson        Tobias Brask, ordförande 


